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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Jakob Forssmed (KD)

2023/24:633 Gårdsförsäljning

Gårdsförsäljning har efterfrågats länge och utretts tre gånger. Den senaste 
utredningen stod klar redan 2021, och Jakob Forssmed har på Expressens 
debattsida kommunicerat att ”gårdsförsäljningen kan bli verklighet redan 
2025”. 

Det går definitivt att diskutera hur relevant det var att placera ordet ”redan” i 
den rubriken. Hittills har mig veterligen absolut ingen beskyllt regeringen, 
departementet eller statsrådet för att arbeta för skyndsamt med frågan. 

Tvärtom finns det många som är oroliga över såväl fördröjning som faktisk 
utformning av förslaget. 

Mot denna bakgrund önskar jag fråga socialminister Jakob Forssmed följande: 

 

Hur avser ministern och regeringen att arbeta vidare med frågan om 
gårdsförsäljning, och kan ministern utveckla något kring den pågående 
processen? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-21
Besvaras senast
2024-02-28 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


